
Je podle vás správné, aby město trvalo na  
darování městu jako jediném způsobu získávání  
pozemků pod ulicí Střední?

NE
Ne
Ne
NE
NE, lidé by měli dát své pozemky k dispozici, ale formou prodeje za tržní cenu, nikoliv 
darováním.
Ne 
Ne, i když my jsme museli před lety také věnovat část pozemku na cestu městu, to ale bylo 
v době, kdy jsme chtěli stavět a bez toho bychom nedostali stav. povolení, pak jsme 
investovali i sítě. Obyvatelé Střední ať vydrží, jim také nikdo nic zadarmo nedá.
Ne
NE - anketa „stredni“ tj. město se musí s majiteli slusne vyrovnat. 
Ne
Ne
Ne! Nikdo z predst tam nevlastni pozemek? Skoda! Nedavat penize na nesmysl megaproj 
Mokropsy-infocentr o Cernosicich?! s nasl. optimal trate!-dat je na Stredni
Ne! Jedine reseni je dohoda s majiteli a nasledny vykup.
NE
Ne a ne jen pro ulici Stredni.
NE
Ne
NE,v zadnem pripade to není spravny způsob. 
NE
Ne
NE! Nesouhlasim se zpusobem, jakym chce město ziskavat pozemky. 
Ano.je to nespravedlive.co darovalo mesto a komu zcela zdarma?
ANO
NE. V r 1957 museli rodice darovat cast poz na rozsireni Stredni ul a chodili na brigady pri 
tvoreni povrchu sterk sotolina kanalizace obrubniky od te doby jen prekopavky zavazky a 
navazky sterku navysenni min o 20 cm same sliby od r 1998 o jeji obnove od ruznych pol 
stran 
Nesouhlasim s požadavkem města. 
Ne mesto by melo navrhnout i alternativy (napr. odkup za urc. cenu). Domnivam se ze by se 
jiste s majiteli dalo jednat i kdyz sama nejsem majitelkou onech pozemku.
NE
Ne
Ne
Rozhodne NE. Je treba majitelum pozemku nabidnout bud nahradni pozemek nebo financni 
vyrovnani. Necht si jednotlivci vyberou. Pan Radl by jiste take nikomu nic zadarmo nedal. 
Vazeni zastupitele moc Vam fandim a volim. Na ty nase soucasne predstavitele mesta Vam 
preji hodne dobre nervy. Ja jsem se v Cernosicich narodila ziji zde 65 let neni mi jedno co se s 
obci deje. Proto ve vsem hodne zdaru!



Ne neni
Ne, diky za vasi cinnost a za prosincovy zpravodaj 
Urcite NE! bydlim v Klatovske ulici a jiz nekolik let resime stejny problem
ne
Ne
NE
Co se týče pozemku ve Střední ulici, tak ani já nesouhlasím s darováním.
Neni to spravne a mel by se realizovat levnejsi primerenejsi projekt.


